
ZBOR OBČANOV
V KRAJEVNI SKUPNOSTl
»MALČI BELIČ«

Nerazvitost
v razviti (?) Ljubljani

Ljubljanske krajevne skupnosti tarejo šte-
vilni problemi, od majših do večjih in krajani
jih rešujejo na različne načine. Tako iraa tudi
krajevna skupnost Malči Belič svoje težave, ki
bi jih lahko prištevali med dvečje in predvsem
dolgotrajne. Zadevajo pa osnovne življenjske
pogoje krajajiov, ki so v nekaterih primerih
prikrajšani za tisto, kar v drugih krajevnih
skupnostih sploh ni sporno. Če povemo stro-
kovno, gre za probleme na področju komunal-
ne gradnje, urbanizma in preskrbe. Če pa
povemo bolj konkretno in domače, gre za to,
da imajo v krajevni skupnosti s štiri tisoč pre-
bivald dve trgovini, da so prebivald blokov na
Jamovi odrezani od Tržaške ceste, ker so jim
zaprli vse dohode, da se gradi nova stanovanj-
ska soseska s 160-mi stanovanji brez ene nove
trgovine. Krajani nimajo niti enega prostora
kaj šele dvorane, kjer bi se lahko srečevali in
družili. Imajo sicer športno rekreadjski park
Svoboda, kjer pa ni niti enega stranišča in
dobre dvorane. Starc namreč niso obnavljali,
ker so ves čas prihajaii nasprotujoči si dopisi o
ru$enju oziroma nerušenju tega objekta.

Ker se ti številni problemi kopiajo leta in
leta in se nikakor ne rešijo, so krajani organi
arali zbor krajanov, na katerega so povabili
predsednika občinske konference socialistične
zveze, predsednika občinskega izviSnega sveta
in predstavnika Zavoda za izgradnjo Ljublja
nc, ki so se vabilu tudi odzvali. Predstavniki
Mercatoija, s komunalne skupnosti ljubijan-
skih obtin pa na zbor krajanov niso prišli.
Zbor krajanov je bil nedvomno korak naprej
pri poskusu reševanja problemov. saj so se
krajani soočili z odgovornimi Ijudmi. vendar
pa bi gotovo imeli več uspeha, če bi izobiiko-
vali skupen. enoten predlog za rešitev najbolj
perečih problemov in se o tem konkretno
pogovorili z gosti. Tako pa je prišlo do drob-
njakarstva. saj se je ob ponujeni priložnosti
vsak potegoval le za svoj prag. Konkretno so
se dogovorili !e o tem. da mora skrb za javno
razsvetljavo in ceste. ki je tudi šibka ločka
krajevne skupnosti, prevzeti Komunalna
skupnosl Ijubljanskih občin.

Morda se bo kakšen problem le rešil prej in
hitreje. večina pa jih bo po besedah gostov
rešenih sčasoma. saj so vsi vncšcni v srednje-
ročni ali dolgoročni načrt.
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